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INTERPELACJA 179/2022 
 
 
 
 
Sprawa:  podcięcie gałęzi drzew w pasie chodnika ul. Gościnnej 
 
 
W związku z otrzymanym zgłoszeniem od  mieszkańców proszę o podcięcie                 

bocznych gałęzi drzew i krzaków zlokalizowanych blisko pasa chodnika ulicy 

Gościnnej (odcinek od Kapliczki w kierunku Konopisk).  

Przedmiotowe drzewa stwarzają zagrożenie dla  pieszych i rowerzystów, którzy mają 

ograniczoną widoczność jak również możliwość poruszania się po chodniku czy 

ścieżce rowerowej. 

Ponadto proszę o dokładne wyczyszczenie przedmiotowego chodnika. 

W załączeniu dla zobrazowania opisanej sytuacji przesyłam zdjęcia.  
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